
 
 

 

Dagsorden Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 19.06.2024 kl. 17.15-18.30 på  

Skyttegaarden, Hjelmalle 44 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter:  

Siddende medlemmer 

Agnete Nørskov Nielsen, Martin Helt Brunsgaard, Camilla Bjørn Jensen, Stine Møller 

Jacobsen, Ani Mai Andersen, Dorte Johannsen og Anja Koch. 

Nyvalgte medlemmer 

Jesper Madsen-Østerbye og Ulrik Jacob Juel Kristensen  

Elevrådsrepræsentanter: 

Anne-Sofie B. Tastesen, 8D, Isabel Marie B. Gansler, 8B og Frida Smed Justesen, 8.B 

Personalerepræsentanter:  

Lotte Simonsen og Lena Bonde Thiellesen.  

Ledelsesrepræsentanter:  

Andrea Petersen Mastrup, Sven Wamser, Kim Kabelka, Claus Møller Knudsen og Søren 

Ernst Lüdeking. 

Referent: 

Sven Wamser 

Ordstyrer: 

Martin Helt Brunsgaard 

Afbud: Ulrik Jacob Juel Kristensen og  

 

Forkortelser:  

I (information), D (drøftelse), T (tilsyn), B (beslutning). 

 



 
 

 

Dagsorden 

1. 17:15-17:20  Velkomst og dagsorden (I)  

 

2. 17:20-17:30  Elevråd (I) 

Formål:  

Bestyrelsen får indsigt i elevrådets arbejde. Elevrepræsentanterne er bindeled mellem 

bestyrelsen og elevrådet. 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Elevrådets arbejde 

Referat: 

Der har ikke været elevrådsmøder siden sidste skolebestyrelsesmøde, og 

elevrådsgruppen holder afslutning i morgen.  

Anne-Sofie har, sammen med Søren og Martin, evalueret mobilpolitikken 

herunder processen. Det har været godt at eleverne har været en del af 

processen og er blevet inddraget. I den forbindelse er der blevet talt om at 

elevrådet fremadrettet godt kunne høres når der i skolebestyrelses tages 

principper op. Ift. mobilpolitikken er der fortsat blandede holdninger fra 

eleverne om at de må bruge mobilen mindre og det kræver også at personalet 

strammer mere op på overholdelsen af politikken. 

Det kommende skoleår forventes det at elevrådet inddrages yderligere i 

udformning af skolens yderarealer. 

 

3. 17:30-17:35 Økonomi (T) 

Formål: 

Bestyrelsen skal have indblik i skolens økonomi 

Skolebestyrelsen skal: 

 Budgetopfølgning maj 2024 



 
 

 

Referat: 

Som varslet på sidste møde skal skolebestyrelsen inddrages på mødet i august hvor der 

skal investeres. Uden investeringer forventer vi at komme ud af 2024 med et overskud på 

6,75 %, svarende til 3,8 millioner. 

Grunden til at økonomien ser så positivt ud er at flere medarbejdere er gået ned i tid, at 

der kommer et yderligere tilskud fra forvaltningen, at der er flere elever i vores center samt 

at vi er gået ind i skoleåret med at have tilpasset antal medarbejdere. 

 

Bilag: 

3.1 Budget 2024 skolebestyrelsen med forventet resultat (udsendes i 

slutningen af uge 24) 

 

4. 17:35-17:50 Skolebestyrelsens deltagelse på forældremøder (B) 

Formål: 

At tage stilling til deltagelse på forældremøderne. 

Skolebestyrelsen skal: 

tage stilling til, hvordan man ønsker at deltage på forældremøderne, og hvem der deltager 

på hvilke årgange. 

a. Kort: Hvad er drøftet i afdelingerne i forlængelse af fyraftensmødet for 

medlemmerne af forældrerådene? 

b. Hvordan ønsker skolebestyrelsen at bidrage til forældremøderne? 

c. Hvilke skolebestyrelsesmedlemmer deltager på hvilke årgange? 

Referat 
a) Generelt holdes møderne som nu, hvor der startes ud fælles på årgangen 

for derefter at gå i klasserne. 2. og 3. årgang holder fremadrettet mødet i 

foråret. Mellemtrinet har aftalt hovedtemaer på hver årgang og udskolingen 

har fokus på hvordan man styrker dialogen mellem skole og hjem. Centeret 

laver fællesspisning hvor alle forældre opfordres til at bidrage. Derudover skal 

der samles yderligere op på forældremøderne i ledelsesgruppen. 

b) Det er vigtigt at skolebestyrelsen er til stede på møderne. Et fælles oplæg 

fra skolebestyrelsen er fint, men det kunne nedtones så der kan være mere 

fokus på synligheden og mulighed for dialog med forældrene. 

c)  

Årg.    Årg. Dato  

0 Jesper   5 Jesper  



 
 

 

1 Dorte   6 ?  

2 Anja ?   7 Martin  

3 Martin   8 Agnete 5.9. 

4 Ani-Maj   9 Martin  

Center Dorte      

 

 

5. 17:50-17:55 Skolebestyrelsens mødekalender (B) 

Skolebestyrelsen skal: 

Vedtage mødekalenderen: 

 19.08.24 

 17.09.24 

 23.10.24 

 21.11.24 

 21.01.25 

 19.02.25 

 20.03.25 

 28.04.25 

 20.05.25 

 19.06.25 

Referat 

Vedtaget 

 

6. 17:55-18:10 Fra kommunikationsudvalget (I) 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Kommunikationsudvalgets arbejde og hvad der kommer til at ske i forlængelse af 

det. 

Referat 

Der har fra skolebestyrelsen været et ønske om at påvirke skolens omtale i 

byen og dermed fokus på at vi agerer for selv at skabe en fortælling om hvor 

god skolen er. Der er 3 temaer, traditioner og fællesskab, mangfoldighed samt 

professionalisme, der er udvalgt for at synliggøre skolens kernefortælling. 

Fokus ligger på at historierne bliver fortalt på Facebook.  



 
 

 

Personalet inddrages i udvælgelsen af historier og der vil være en medarbejder 

i hver afdeling der er ansvarlig for at producere indlæg, således at der kan 

være 4 historier om måneden der lægges ud. 

I løbet at kommende år skifter vi platform for hjemmesiden, da det nuværende 

system er meget statisk og ikke lever op til det vi ønsker fremadrettet. 

 

 

7. 18:10-18:20  Skolens hverdag (I)  

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Ansættelser 

 Afgangskarakterer 

 Elevtal 

Referat: 

Der er blevet ansat en ny pædagog i centeret og fra 1. 8. er der 2 nye ansigter 

på DMV, en trivselsvejleder til indskolingen og en pædagog til elestikken og 

SFO’en. Derudover er der ansat en lærer pr. 1.8. i mellemtrinet. 

Der har været mange kvalificerede ansøger til stillingerne. 

Der har været særlig fokus på afgangskaraktererne, og der har i løbet af 

skoleåret været forskellige indsatser på 9. årgang. Pt. ser det ud til at det 

bliver under 10% af eleverne der ikke består, som er en markant forbedring 

ift. sidste år. 

Til september forventes der at skolen har indskrevet 640 elever i almen og 56 

elever i centeret. Så nedgangen over de sidste år ser ud til at stagnere.  

 

8. 18:20-18:25 Evt. 

Referat: 

- Søren takker skolebestyrelsen for samarbejdet og bidraget til skolen i det 

forgangne skoleår. Der er kommet ro på skolen. Det fornemmer man på 

medarbejderne. Vi mærker opbakning og ser frem til at komme i gang med 

skoleplanen og skabe sammenhæng fagligt og pædagogisk i elevernes 

skoleforløb. Der er også kommet styr på økonomien. 

- Martin takker det afgående skolebestyrelsesmedlem Stine samt 

elevrådsrepræsentanterne Frida, Anne-Sofie og Isabel for deres indsats i 

skolebestyrelsesarbejdet. 



 
 

 

 

9. 18:25-18:30 Oplæsning af referat (B) 

 


